
Farm Information

Tero Farm is a prominent coffee farm located in the Guji Zone of the Oromia Region in 

southern Ethiopia. The farm is well-regarded for producing high-quality specialty coffee, 

contributing to the growing reputation of the Guji area as a source of some of the finest 

coffees in Ethiopia. 

The climate in Guji is ideal for coffee cultivation, characterized by moderate temperatures, 

consistent rainfall, and rich volcanic soils. These conditions foster the development of 

high-quality Arabica coffee, with distinct flavors and aromas. 

Tero Farm was established as part of the broader movement in Ethiopia to preserve and 

promote the country’s rich coffee heritage. Ethiopia is the birthplace of Arabica coffee, and 

the Guji Zone, where Tero Farm is located, has become one of the key regions for producing 

some of the finest specialty coffees in the world.
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Coffees

Country:	 Ethiopia

Region:	 Guji

Farm:	 Tero Farm

Altitude:	 1.800  - 2.200 masl.  

ETHIOPIA
Guji  
Tero Farm

Variety:	 Heirloom

Processing:	 Natural

Grade:	 Gr. 1

Blueberry Floral

Citric Sparkling Silky

Herbs



Farm Information

Die Tero Farm ist eine bekannte Kaffeefarm in der Zone Guji in der Region Oromia im Süden Äthio-

piens. Die Farm ist für die Produktion von hochwertigem Spezialkaffee bekannt und trägt zum 

wachsenden Ruf des Guji-Gebiets als Quelle für einige der besten Kaffeesorten Äthiopiens bei.  

 

Das Klima in Guji ist ideal für den Kaffeeanbau und zeichnet sich durch gemäßigte Tem-

peraturen, konstante Niederschläge und fruchtbare vulkanische Böden aus. Diese Bedin-

gungen begünstigen die Entwicklung von hochwertigem Arabica-Kaffee mit ausgeprägten 

Geschmacks- und Aromastoffen.

  

Die Tero Farm wurde im Rahmen einer breit angelegten Bewegung in Äthiopien gegründet, 

um das reiche Kaffee-Erbe des Landes zu erhalten und zu fördern. Äthiopien ist die Wiege des 

Arabica-Kaffees, und die Guji-Zone, in der die Tero Farm liegt, hat sich zu einer der wichtig-

sten Regionen für die Erzeugung einiger der besten Spezialitätenkaffees der Welt entwickelt. 
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Kaffees

Land:	 Äthiopien

Region:	 Guji

Farm:	 Tero Farm

Anbauhöhe:	 1.800  - 2.200 masl.  

ÄTHIOPIEN
Guji  
Tero Farm

Varietäten:	 Heirloom

Aufbereitung:	Natural

Grade:	 Gr. 1

Blaubeere Floral

Zitrisch Prickelnd Seidig

Kräuter


